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 in de roos  
       Jaargang 03 

                    December 2017 
                                                

PvdA Nieuwsbrief  
Hierbij de nieuwsbrief van de PvdA gemeente 

Bergen. Discussieert u graag mee, reageer dan 

naar johanne.pvda@ziggo.nl. U krijgt altijd een 

reactie op uw actie. 
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 Johanne Hendriks burgercommissielid 
 
Oog, oor en actie! 

door Ed Bausch 
voorzitter bestuur PvdA Bergen  
 
Een jaar afronden terwijl we als afdeling al 

volop met het nieuwe bezig zijn....21 maart 

begint de meteorologische lente en het is ook 

de dag voor de verkiezing van een nieuwe 

gemeenteraad. Wie weet is er zonneschijn die 

dag en ook voor onze partij.   

Vaker deelde ik in deze nieuwsbrief mijn 

zorgen: kon onze afdeling wel tot een lijst met 

kandidaten komen? Een overtuigende lijst? 

 

 

 

We hebben er allemaal hard aan gewerkt en ook 

heeft de voortschrijdende tijd haar werk 

gedaan! 

Dus de ledenvergadering kon een lijst 

vaststellen! Daarop prijken bij de eerste vijf 

de namen van twee spiksplinternieuwe PvdA-

leden: Nick de Gooijer uit Groet en Harry 

Burgering uit Bergen. Nick meldde zichzelf en 

Harry kwam bovendrijven. Uit gesprekken met 

hen bleek hun hart voor PvdA-idealen. Dus een 

bijzonder welkom aan hen. 

De weg naar een verkiezingsprogramma zal nog 

wat meer tijd nemen. Als je werkt aan zo’n 

programma moet je wat verder in de tijd 

vooruit kijken. 

Het zal echt een duidelijke PvdA-signatuur 

moeten hebben: wat mij betreft een 

nadrukkelijke keuze voor bijvoorbeeld: 

-   een eerlijker verdeling van welvaart  

 dan nu het geval is. 

-   oog, oor en actie voor wie of wat  

          kwetsbaar is in onze gemeente. 

- een visie op nieuwe elementen in de 

democratie, door de komst van nieuwe 

media. 

In het Alkmaars Dagblad van 12 december jl., 

staat een gedeelte te lezen van een lezing die 

Jacques Wallage onlangs hield over democratie. 

Hij stelt: mensen wonen in een streek of dorp, 

niet in een gemeente. Dat vind ik interessant. 

Dus hij vraagt ruimte voor de gedachten die 

leven op lokaal niveau. 

Daarnaast: iedereen, in stad of dorp of op het 

platteland, moet zeker kunnen zijn van 

voorzieningen. Dat is een belangrijke vorm van 

democratie. Door de overheveling van de 

organisatie van belangrijke basisvoorwaarden 

van het Rijk naar lagere overheden zie je 

fricties ontstaan: in de ene gemeente zijn 

basiszaken anders geregeld dan in de andere. 

Ik vind het de moeite waard om eens te 

onderzoeken hoe die overheveling uitwerkt 

voor de bewoners van onze gemeente. 

mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
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Voor nu wens ik iedereen een vredig vervolg van 

deze decembermaand en hebben we de kans  

elkaar te ontmoeten op onze nieuwjaarsbijeen-

komst. Zie verder in deze nieuwsbrief!  

Dan applaudisseren we voor de kandidaten op 

onze lijst en hopelijk ook voor een vlammend 

verkiezingsprogramma. En dan starten we de 

campagne. Daarbij hoop ik op vele handen en 

gedachten! 

 

Nieuwjaarsreceptie (en ALV) 

door Johanne Hendriks  
secretaris bestuur PvdA Bergen  
Namens het bestuur bedank ik de leden die 

aanwezig waren op de algemene ledenver-

gadering van de PvdA Bergen op 4 december jl. 

De opkomst was veelbelovend, er ontstond een 

stevige inhoudelijke discussie met elkaar en ook 

zijn we gezamenlijk gekomen tot een kandida- 

tenlijst. Een lijst waarop mensen met minder en 

ruime politieke ervaring staan. Een goede mix 

om elkaar te ondersteunen en er voor te zorgen 

dat de PvdA afdeling Bergen er voor gaat. 

Onderstaand vindt u deze kandidatenlijst.  

 

1 Peter van Huissteden (lijsttrekker) 

2 Johanne Hendriks 

3 Nick de Gooijer 

4 Jan Keijsper  

5 Harry Burgering 

6 Jan Stam 

7 Hélène Jonker 

8 Simon van Geldorp 

9 Karin Kindt 

10 Jaap Sterk 

11 Jan Stet 

12 Jan P. Stomps 

13 Jaap Terpstra 

 

In deze periode wordt het op de ledenver-

gadering aangeboden manifest uitgewerkt, 

waarbij vanzelfsprekend rekening wordt 

gehouden met de gemaakte opmerkingen. 

 

 

 

We houden op 15 januari vanaf 19.30 uur een 

tweede algemene ledenvergadering,   

gecombineerd  met een Nieuwjaarsreceptie.  

Op deze ALV wordt het manifest ter 

informatie aangeboden en vastgesteld. Mogelijk 

kan het onderliggend (meer uitgebreide) 

verkiezingsprogramma ook worden vastgesteld. 

Hieraan wordt gewerkt.  U leest tijdig waar de 

algemene ledenvergadering en aansluitend de  

Nieuwjaarsreceptie wordt gehouden.  

 

Uit de fractie 

door Karin Kindt raadslid PvdA Bergen 
Naast het lezen van stukken, luisteren en 

praten met mensen op straat en in Commissie 

vergaderingen en Raadsvergaderingen, om 

kennis van zaken te krijgen en te horen wat er 

leeft, zijn er ook bijeenkomsten gericht op één 

onderwerp 

Op 11 oktober jl. ben ik bijvoorbeeld bij een 

bijeenkomst geweest van de cliëntenraad  van 

het WNK in Alkmaar. Uitgenodigd waren de 

raadsleden van Alkmaar, Gemeente Bergen 

Castricum, Heerhugowaard en Langedijk.  

 

Het WNK detacheert medewerkers met een 

arbeidsbeperking en verzorgt productiewerk 

als verpakken of assembleren op een sociale 

wijze.(internet) 

 

Door de nieuwe participatiewet heeft dit 

bedrijf echter een andere taak gekregen.  

Er moeten meer mensen uitgeplaatst worden. 

De mogelijkheid tot beschut werk is veel 

minder geworden en ja, er moet verdiend 

worden. Als er bijvoorbeeld een  

verpakkingsopdracht is die de opdrachtgever 

op tijd in de winkel hebben, kan het bij 

haastklussen gebeuren dat er andere mensen 

moeten worden ingezet. 

Er moet daarom goede kennis zijn van de 

mogelijkheden en onmogelijkheden van de 

werknemers. 
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Leden van de cliëntenraad, vertelden daar met 

veel enthousiasme over. 

Zo ook over een probleem op de werkvloer. Op 

dit moment ontvangen mensen voor hetzelfde 

werk verschillend loon/uitkering en dat is 

tussen collega’s niet prettig. 

De mensen uit de oude WSW regeling hebben 

een CAO, anderen ontvangen minimumloon en 

mensen, die tijdelijk gedetacheerd zijn om 

bijvoorbeeld te wennen aan het ritme in de dag 

van werken, krijgen hun uitkering. 

 

Een vertegenwoordiger van het FNV uit 

Alkmaar vertelde dat het FNV hiermee aan de 

gang gaat. CAO voor de mensen die in een 

participatietraject zitten. 

“Kan ik op Uw steun rekenen?” Dat gaf 

commotie want politiek en vakbond moeten 

gescheiden blijven, zo werd gezegd. Daar denk 

ik anders over, zowel als lid van het FNV als de 

PvdA , kan je je laten horen. 

Na deze discussie vertelde een vertegenwoor-

digster van een platform dat bemiddelt tussen 

het UWV en werkgevers, dat de werkgevers in 

het MKB, in deze regio, het dubbele aantal 

banen hebben gerealiseerd van wat het Rijk als 

taak heeft opgelegd. Juist kleine bedrijven 

nemen de moeite en tonen de inspanning om 

mensen, die moeilijk een plek op de gewone 

arbeidsmarkt kunnen vinden, op te nemen in hun 

bedrijf. En dat is te prijzen. 

De gemeentes doen het duidelijk minder goed. 

Taak voor de raadsleden! 

 

Bij de rondvraag werd gevraagd of de 

cliëntenraad ook bij de commissievergaderingen 

aanwezig kan zijn voor vragen en toelichting bij 

bespreking van WNK. Op uitnodiging willen ze 

dat graag doen. De reden dat ik dit verslag heb 

gemaakt is vooral het feit dat de leden van de 

cliëntenraad zo fantastisch positief waren over 

hun bedrijf en het werk. Ik zie de mensen  

 

 

 

 

erachter en zal mijn best doen dat het bedrijf 

overeind blijft mocht dat nodig zijn. 

Andere uitnodigingen die we kregen? 

Nieuwe voetbalclub V.V.  Bergen, de “Jongens 

van Schoorl”, opening in Kranenburgh, 

presentatie Dorpsvisie Egmond Binnen, fietsen 

in de Schoorlse duinen waar zo veel gekapt 

wordt en een werkbezoek aan de 

Kunst10daagse in Bergen. 

Beste mensen, raadslid zijn is leuk en 

afwisselend en je staat midden in de 

maatschappij. Jammer, dat laatste lukt niet 

altijd omdat we ook veel binnen zitten.  

Reactie? Graag kindt1947@gmail.com  

 

Nieuws uit het waterschap HHNK 

door Fijko van der Laan PvdA fractie HHNK 

In november heeft het algemeen bestuur de 

begroting 2018 besproken en ongewijzigd 

vastgesteld. In het voorstel van het dagelijks 

bestuur werden een paar nieuwe ontwikkelingen 

toegelicht. In de eerste plaats is dat het 

opnemen van de ambities uit het aangenomen 

Klimaat- en Energieprogramma (100% CO2 en 

energieneutraliteit in 2025). Op dit gebied 

verdient ook aandacht de inspanningen van 

HHNK bij ruimtelijke adaptatie, Deltaplan 

Agrarisch Waterbeheer, waarbij het 

watersysteem verder geschikt gemaakt wordt 

voor de gevolgen van klimaatverandering. In de 

tweede plaats vergt de digitale wereld meer 

kosten. Invoering van de Omgevingswet vereist 

een forse investeringsinspanning om te blijven 

voldoen aan wettelijke voorwaarden. Maar 

algemeen geldt dat de informatie- en 

procestechnologie een flinke kwaliteitsimpuls 

krijgen. Ten derde zien we dat door de 

economische groei de kosten van personeel 

(CAO stijging, hogere tarieven inhuur) 

toenemen. 

Dit alles heeft tot gevolg dat de meerjarenplan 

cijfers omhoog zijn bijgesteld. Op basis van  

mailto:kindt1947@gmail.com
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MJP kon de stijging van de belastinginkomsten 

tot 0% beperkt blijven, in de begroting wordt 

nu gerekend met een stijging van 1%. Dat is 

altijd nog minder dan in het coalitie akkoord  

was afgesproken (4%). Deze stijging is 

overigens onevenwichtig verdeeld over de 

belastingplichtigen: agrariërs stijgen meer dan 

1%, huishoudens gaan zelfs omlaag door een 

lagere zuiveringsheffing. 

 

Bij de behandeling heeft de PvdA-fractie 

nadrukkelijk aandacht gevraagd voor ‘social 

return’ bij aanbesteding. In onze optiek kan dat 

nog wel wat scherper. Daarnaast constateerden 

wij een vreemde ontwikkeling dat het 

inhuurbudget lager wordt terwijl de verwachte 

toename in het aantal vacatures flink stijgt en  

als derde vroegen we wederom naar de aanpak 

van microplastics in de afvalwaterketen. De 

antwoorden van dagelijks bestuur waren 

voldoende om ons te laten instemmen met de 

begroting. 

Samen met andere fracties hebben we een 

motie ingediend bij de begroting om de 

terugloop van het insectenbestand tegen te 

gaan. HHNK doet al veel als gevolg van 

Europees beleid (KRW, Kaderrichtlijn Water) 

maar kan wat de PvdA betreft misschien nog 

wel wat meer. Het dagelijks bestuur heeft de 

iets gewijzigde motie overgenomen een zal 

bezien of we kunnen aanhaken bij andere 

(landelijke) initiatieven en zal dat aan algemeen 

bestuur terug melden. De motie is unaniem 

aangenomen. 

 

Tot slot, de Engewormerbrug in de gemeente 

Wormerland, een mooie karakteristieke brug in 

Hollands polderlandschap. Werd eerst gedacht 

aan een opknapbeurt en wat onderhoud, nader 

onderzoek wijst uit dat de brug toch moet 

worden vervangen. Extra investeringen en dus 

een verhoging van het krediet. Met dit krediet  

 

 

 

 

wordt wel een recreatieve vaarroute beter 

ontsloten in de toekomst. Het voorstel is als 

hamerstuk in het algemeen bestuur gepasseerd, 

net als trouwens het Informatiebeleidsplan 

2018-2021, waar ik u niet mee ga lastig vallen. 

 

Kritische noot 

ingebracht door Jaap Terpstra lid PvdA 
uit het blad S&D nummer6/ 2017 van de 
Wiarda Beckmanstichting (WBS). 

Vergeet de linkse fusie vooral en zeur ook niet 

te veel over gezelligheid, stelt Frans Verhagen. 

Het is tijd om de sociaaldemocratie van de 

PvdA te redden.  

Er zijn PvdA’ers die geloven dat de kiezer hun 

partij te hard heeft gestraft. Dat die kiezer 

zich dat realiseert en de partij volgende keer 

weer gewoon meer dan twintig zetels zal geven. 

Het overkwam eerder het CDA en D66, waarom 

niet ook de PvdA? Het zijn niet de minsten die 

zo denken. Ik wens ze sterkte met een lang 

verblijf in de wildernis en ik hoop dat de nieuwe 

voorzitter meer ambitie heeft. 

Nee, de PvdA moet zichzelf niet opheffen en 

evenmin moet ze samengaan met andere linkse 

partijen. Dat zou onrecht doen aan de lange 

traditie die de PvdA vertegenwoordigt, een 

traditie van sociaaldemocratie die 

medeverantwoordelijk is voor de manier waarop 

Nederland sinds de Tweede Wereldoorlog is 

ingericht. Ook miskent een fusieverhaal hoe 

anders die partijen zijn. 

Wel is het tijd voor een dramatische 

verandering van de manier waarop de 

sociaaldemocratie in Nederland de laatste 

jaren opereert. De PvdA is een kleurloze, 

ideologieloze partij geworden, onherkenbaar en 

niet-omarmbaar, een partij van oudere mensen 

die onder jonge kiezers niets losmaakt, een 

partij van kundige bestuurders die in de  
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praktijk vooral pragmatisch zijn. In het 

spectrum van partijen van belangenbehartigers 

die nu de Nederlandse politiek domineren heeft 

de PvdA niets te zoeken en kan zij geen rol 

spelen. Met een nieuw geformuleerd, helder 

programma moeten we daarom de oude ballast 

van de partij rigoureus dumpen. Weg met de 

naam, weg met de oude symbolen, weg met de 

ingesleten werkwijze. 

Laten we de PvdA omdopen in de Sociaal 

Democratische Partij (SDP) en daarmee recht 

doen aan een door zowat iedereen binnen de 

PvdA gehanteerde praktijk: na het noemen van 

de naam gaat het over ‘wij, sociaaldemocraten’ 

of over ‘de sociaaldemocratie’. Niet voor niets 

citeerde Lodewijk Asscher in zijn in memoriam 

van Eberhard van der Laan diens uitspraak dat 

er ‘met de sociaaldemocratie niks mis [is], met 

de PvdA wel’. Scherp geformuleerd: de PvdA is 

een zwak merk, sociaaldemocratie is een sterk 

product. Sociaaldemocratie vertegenwoordigt 

iets wat de PvdA is kwijtgeraakt. 

De PvdA is een zwak merk, sociaaldemocratie is 

een sterk product 

Het is tijd dat de sociaaldemocratie de PvdA 

kwijtraakt. Met de naam kunnen we ook de 

vermoeide oude beeldretoriek opruimen zoals 

het zingen van de Internationale, rode dit, rode 

dat, de rozen en andere restanten uit een 

verzuild verleden, zodat jongere Nederlanders 

niet hoofdschuddend naar deze oude 

meuk hoeven te staren. Het als een feniks laten 

herrijzen van de PvdA als de SDP zou een van 

de meest zichtbare en meest effectieve 

veranderingen zijn om te laten zien dat dertig 

jaar kwakkelen over ideologische veren nu 

radicaal wordt achter gelaten. 

Vervolgens is het zaak een zero-based analysis 

te maken. Gewoon, de eenvoudige vraag stellen: 

hoe zou je de sociaaldemocratie in Nederland 

inrichten als je blanco begint, als je een  

 

 

organisatie helemaal vanaf de bodem zou mogen 

oprichten? Ik claim geen grote voorspellende 

vaardigheid als ik verwacht dat een dergelijke 

organisatie in weinig opzichten op de PvdA zou 

lijken. Wat de sociaaldemocratie nodig heeft is 

een verhaal. Dat is geen marketinginstrument 

of ondernemersnieuwpraat, maar een vereiste 

om mensen mee te kunnen nemen. Je hoeft 

geen fan te zijn van Bernie Sanders om zijn 

verhaal te zien: we worden genaaid door de 

mensen die macht hebben. De onderdelen 

pasten daar feilloos in, zowel de kwaaie pieren 

(bankiers, gevestigde politici, lobbyisten, 

grootkapitalisten met buitengewone invloed) als 

de beleidsvoorstellen (ziektekostenverzekering 

voor iedereen, gratis onderwijs, hogere 

belastingen voor de rijken). Trump had ook een 

verhaal. Het punt is het verhaal, niet per se hoe 

het klinkt.Ik hechtte altijd zeer aan Joop den 

Uyls riedel: spreiding van inkomen, kennis en 

macht.  

Maar ook hier moeten we zero base gaan: 

spreiding is niet meer het juiste woord, net zo 

min als solidariteit, dat nog is. Het moet een 

verhaal zijn dat niet zeurt over inkomens-

ongelijkheid, bankiers en andere favoriete 

huilpalen maar juist een beeld geeft van wat 

wel gewenst is. Een verhaal dat vragen 

meeneemt over de verhouding tussen 

verzorgingsstaat en openheid van de 

samenleving; dat zich afvraagt hoe het kan dat 

hoogopgeleide, hoge-inkomenskiezers stemmen 

voor een verzorgingsstaat, maar dat minder 

kansrijke burgers zich daar juist van afkeren. 

Maar ook een verhaal dat onderkent wat er 

goed is aan onze samenleving.  

PvdA’ers hebben de onbedwingbare neiging om 

te willen veranderen. Ze denken dat dat 

progressief is. Maar behoud van wat de 

sociaaldemocratie bereikt heeft, is een 

minstens zo belangrijk ideaal in een wereld 

waarin dat resultaat onder druk staat. Dat  
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verhaal vertelt de PvdA nooit. Een zekere mate 

van conservatisme over wat bereikt is zou de 

sociaaldemocratie sieren. 

Ik vond het jammer dat Paul Depla in zijn 

rapport-dat-officieel-geen-rapport was zich 

liet verleiden tot te concrete doelstellingen 

voor de sociaaldemocratie. De vier 

onderwerpen die hij benoemde waren naar mijn 

gevoel maar een klein onderdeel van waar een 

samenleving op draait. Ik miste bijvoorbeeld 

onderwijs, de cruciale factor in ontplooiing van 

kansen. Bestaanszekerheid vond ik een wat 

magere samenvatting van idealen. En voor de 

zoveelste keer verbaasde ik me over de kramp 

die de PvdA steeds vertoont als het over 

integratie gaat. In plaats van het 

emancipatiesucces van veel tweede- en derde 

generatie-Nederlanders te vieren en er trots 

op te zijn als een mooi resultaat van de 

sociaaldemocratische verzorgingsstaat, werd 

integratie weer geproblematiseerd. Opnieuw 

eindeloos gezeur over geloof terwijl het toch 

zo simpel is: geloof doe je privé, de samenleving 

richten we met z’n allen in. Je hoeft 

homoseksualiteit niet moreel aanvaardbaar te 

vinden om te accepteren dat in Nederland 

discriminatie niet is toegestaan. Je hoeft niet 

gelovig te zijn om te aanvaarden dat gelovigen 

recht hebben op hun eigen waarden en 

overtuigingen, maar dat de wet voor iedereen 

hetzelfde is. Wat is het probleem?  

Opnieuw is er eindeloos gezeur over geloof 

terwijl het toch zo simpel is: geloof doe je 

privé, de samenleving richten we met z’n allen in 

De opdracht van de sociaaldemocratie is in 

potentie alle burgers te binden die een visie 

delen. De grootste uitdaging is de 

Nederlanders te bereiken aan de randen van de 

samenleving – soms letterlijk – met een verhaal 

dat hun een rol geeft. Een eerlijk verhaal, geen 

valse beloftes. Een verhaal dat onderkent dat 

sommige regio’s in Nederland weinig  

 

 

economische toekomst hebben en zich afvraagt 

hoe we daar als samenleving mee omgaan. 

Daarom is bestaanszekerheid, het woord waar 

Depla op terugviel, zo eng als thema, zo smal. 

Een burger zoekt naar meer. Sociaaldemocratie 

zou mensen een rol moeten geven, laten 

deelnemen. Niet alleen je bestaan moet 

verzekerd zijn maar ook je gevoel van 

eigenwaarde, het gevoel dat je meedoet. 

Zijn we in staat om zowel PVV-stemmers in de 

randgebieden van Nederland aan te spreken als 

weldenkende intellectuelen, zonder 

patroniserend te worden? Kunnen we 

formuleren wat we gemeen hebben? Kunnen we 

een programma bieden, een denkwijze, een 

samenlevingsvoorstel dat bewijst dat we een 

gemeenschappelijk belang hebben? Kan 

iedereen zich thuis voelen bij de 

sociaaldemocratie als hij of zij de principes 

deelt? Als de sociaaldemocraten deze vragen 

niet positief kunnen beantwoorden, dan kunnen 

ze er beter mee ophouden. Actieve burgers, 

sociaal bewogen mensen die het goed voor 

elkaar hebben kunnen prima door andere 

partijen bediend worden. Sociaaldemocratie 

moet meer zijn. 

Depla’s voorstel om van de Sociaal 

Democratische Partij, nu nog PvdA genaamd, 

een beweging te maken, lijkt me een vlucht 

vooruit. Of achteruit, nu ik erover nadenk. Er 

moet toch ergens een vorm van organisatie 

zijn? Iemand moet al die activiteiten toch aan 

elkaar knopen om er iets mee te doen? Anders 

verzandt het allemaal in goede bedoelingen en 

wegsijpelende energie. De Sociaal 

Democratische Partij moet een volkspartij zijn 

die de hele breedte van de Nederlandse 

samenleving vertegenwoordigt. Ik heb niet de 

illusie dat mensen in de rij staan om lid te 

worden, al denk ik dat we een groot deel van 

onze bijna vijftigduizend leden kunnen 

behouden. Maar partijlidmaatschap is geen  
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vanzelfsprekendheid meer, als het dat ooit al 

was. Dat is al heel lang niet meer zo en zal ook 

niet beter worden. Dat is niet erg. 

Volksvertegenwoordiging impliceert dat je 

delegeert. 

De nieuwe voorzitter mag nadenken over een 

ideale organisatie. Ik kan niet claimen het 

model daarvoor in mijn hoofd te hebben, maar 

op basis van mijn ervaringen begin jaren 

negentig vergeleken met die van afgelopen jaar 

kan ik wel zeggen dat het voor leden al een stuk 

verbeterd is. De zuurgraad waarover Depla en 

anderen klagen is weleens veel erger geweest. 

En het is wel degelijk van enorm belang dat alle 

leden kunnen meestemmen en meedoen en niet 

alleen apparatsjiks. 

Bij overleg over de crisis van 2008 gaf 

toenmalig president-elect Barack Obama zijn 

staf opdracht met creatieve en verreikende 

plannen te komen. ‘Je moet een goede crisis 

niet verloren laten gaan,’ zei Obama. Het valt 

te hopen dat de PvdA deze crisis aan zal 

grijpen om zichzelf te hervormen, niet voor dit 

jaar, niet voor de volgende verkiezingen maar 

voor de volgende decennia. Het is de enige 

manier waarop sociaaldemocratie relevant kan 

blijven.  

 

Geef uw mening en/of commentaar!  

door Karin Kindt webmaster PvdA Bergen  
Doet u mee? Geef jouw mening en commentaar 

op de lokale, landelijke en wereldpolitiek op de 

website!  

Elke zinnige of zelfs onzinnige maar 

beschaafde bijdrage wordt geplaatst en wie  

weet krijg je weerwoord of juist 

medestanders. Een respectabele partij als de 

PvdA - met een wethouder! - doet mee in het 

publieke debat en de leden zijn dan de 

gangmakers!  

Stuur uw bijdrage dan naar 

kindt1947@gmail.com. Dank! 

 

 

 

Levendige discussies! 

Interesse in (brede) fractiebijeenkomsten  
Wilt u een brede fractiebijeenkomst bijwonen 

en /of aan een van de visiewerkgroepen deel-  

nemen? Dat kan, vrije toegang en het verplicht 

u tot niets! De (brede) fractiebijeenkomsten  

zijn net zoals de fractiebijeenkomsten op 

maandagavond. De fractiebijeenkomsten vanaf  

19.30 uur in de Jan Ligthartstraat.  

U bent van harte welkom!  

 

            Samen bouwen 

aan een stevig PvdA fundament 

 

Hebt u vragen / opmerkingen stuur uw bericht 

naar johanne.pvda@ziggo.nl  

of bel 06-51980614 

Wilt u meer weten over de PvdA afdeling 

Bergen? Kijk op www.bergen.pvda.nl. 

 

Wilt u meer weten over de besluitvorming 

binnen de gemeente Bergen? 

Kijk op www.raadbergen.nh.nl  

 

 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u deze 

nieuwsbrief toch? U kunt zich aanmelden voor 

deze nieuwsbrief bij johanne.pvda@ziggo.nl 

 

 

be our guest 
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